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Pensionärernas Dambowlingklubb Enskede 

DAGORDNING  

 ÅRSMÖTE 12 februari 2024 

 

1.   Mötets öppnande 

2.   Mötets behöriga utlysande 

3.   Förslag till dagordning 

4.   Val av ordförande för mötet 

5.   Val av sekreterare för mötet 

6.   Val av två justeringspersoner tillika rösträknare 

7.   Klubbens  

  a. Verksamhetsberättelse 

  b. Förvaltningsberättelse (Balans- och resultaträkning)  

8.   Klubbens Revisionsberättelse  

9.   Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen. 

10.   Inkomna motioner samt styrelsens behandling av dessa 

11.   Val av: 

  Ordförande 1 år 

  2 ledamöter 2 år  

  2 revisorer varav en sammankallande, 1 år 

  2 UK, 1 år 

12.   Valberedning 2 personer, varav en sammankallande, 1 år 

13.   Övrigt 

14.   Avslut 
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Pensionärernas Dambowlingklubb Enskede 

PROTOKOLL 

 ÅRSMÖTE 12 februari 2024 
25 närvarande medlemmar 

 

15.   Mötets öppnande 

  Ordförande Ann Rosenquist öppnade mötet. 

16.   Mötets behöriga utlysande 

  Mötet fastslog att mötet varit behörligen utlyst. 

17.   Förslag till dagordning 

  Förslaget till dagordning godkändes av Mötet. 

18.   Val av ordförande för mötet 

  Till mötesordförande valdes Gerd Lundqvist. 

19.   Val av sekreterare för mötet 

  Till mötessekreterare valdes Gunilla Törnfeldt. 

20.   Val av två justeringspersoner tillika rösträknare 

   Till val av justeringspersoner tillika rösträknare 

    valdes Monika Eriksson och Eva Palm Dahlström. 

21.     Klubbens 

  a. Verksamhetsberättelse 

       Verksamhetsberättelsen gicks igenom av mötes-  

       ordföranden och godkändes av Mötet.        

  b. Förvaltningsberättelse (Balans- och resultaträkning)  

       Förvaltningsberättelsen gicks igenom av kassören Eva 

       Tillman och godkändes av Mötet. 

22.   Klubbens Revisionsberättelse  

  Klubbens revisor Gun-Britt Jaremo informerade att hon 

  granskat samtliga transaktioner och verifikationer och funnit 

  allt i god ordning. 

23.   Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 

 Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet av Mötet. 
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24.   Inkomna motioner samt styrelsens behandling av dessa 

  Totalt 3 inkomna motioner hanterades på mötet. 

  * 2 motioner föreslog att KM spelas i två klasser – en med 

     och en utan HCP. 

     - Mötet biföll motionerna enligt styrelsens förslag 

       att KM fortsättningsvis spelas i två klasser vid 

       samma tillfälle. Dock kan inte samma person vinna 

       båda klasserna. Vandringspriset kvarstår och föräras 

       vinnaren av KM i klassen utan KCP. 

 * 1 motion inkom med förslag att klubben skulle betala 

     startavgift för medlemmar som spelar Veteranligan -resp. 

     Veteranserien. 

     - Mötet avslog motionen enligt styrelsens motivering 

       att klubbens kostnader skulle öka med ca 8 600 kr/år 

       och att klubbens ekonomi inte tillåter detta.              

25.   Mötet valde följande personer till nedanstående uppdrag: 

  Ordförande 1 år,    Ann Rosenquist 

  2 Ledamöter 2 år,  Ann Sundqvist Sundelin 

                                    Lena Thurn 

  2 Revisorer 2 år,     Inger Enström (sammankallande) 

                                    Gun-Britt Jaremo 

26.   Mötet valde följande personer till Valberedning på 1 år 

  Eva Palm Dahlström (sammankallande) 

  Anne-Marie Johander  

27.   Övrigt 

  Eva Tillman (kassör) och Inger Enström (vice ordf. och  

  Ledamot) avtackades då de lämnar sina uppdrag i Styrelsen. 

28.   Avslut 

  Mötet avslutades av mötesordföranden. 
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                     Stockholm 2024.02.12 

 

_______________________                     _______________________ 

Ann Rosenquist, ordförande  Gunilla Törnfeldt, sekreterare 

 

 

 

Justeras: 

 

_______________________ _______________________ 

Monika Eriksson   Eva Palm Dahlström 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE  

PENSIONÄRERNAS DAMBOWLINGKLUBB ENSKEDE 

SÄSONGEN VÅREN/HÖSTEN 2023 

 

Styrelse 

Ordförande  Ann Rosenquist  

Vice ordförande         Inger Enström 

Sekreterare  Gunilla Törnfeldt  

Kassör   Eva Tillman  

Ledamot   Mari Svensson  

 

Övriga uppdrag 

Valberedning  Anne-Marie Johander, Eva Palm Dahlström, 

sammankallande.  

Revisor   Gun-Britt Jaremo  

Ansvarig HCP/TR  Mari Svensson 

Tävlingsansvarig/UK Margareta Lundmark, Gerd Lundqvist (se nedan) Medlemsregister

  Eva Tillman 

Statistik   Inger Enström 

Klubbmöten/Information  

Under året har hållits 8 protokollförda styrelsemöten, 1 årsmöte, 1 konstituerande möte 

samt 2 icke protokollförda medlemsmöten (1 på våren och 1 på hösten). Skriftlig information 

till medlemmarna rörande verksamheten under vår/höst har skickats via e-mail. De 

medlemmar som inte har e-mail har fått informationen per brev, anslagstavla eller telefon. 

Vid Årsmötet den 6 februari deltog 24 medlemmar som bjöds på räksmörgås. 

Ekonomi 

Årets resultat landade på ett minus på 5146,93 kr. Ett fantastiskt fint resultat med tanke på 

de extra aktiviteter vi haft detta år. Inköp av nya tröjor och firande av klubben 45-år. Att de 

kostnaderna blev rimliga beror på extra engagemang från några i styrelsen som jagade 

sponsor till tröjorna och festkommittén som gjorde en beundransvärd insats med 45-års-

jubileet. Att vi fick tillgång till en bra och billig festlokal är också ett stort plus. För övrigt har 

vi kunnat subventionera de vanliga vår-höst/avslutningarna samt KM, vilket är positivt.  

Intäkterna kommer huvudsakligen från medlemsavgiften och skillnaden mellan abonne-

mangsbetalningen och kostnaden för banorna. Måndagarnas lottförsäljning är också en bra 

intäkt, så tack alla ni som köper lotter! 

Bussresorna har tyvärr blivit svåra att få att gå ihop ekonomiskt. I år blev det en liten förlust 

trots lottförsäljningen på bussen. Trisslottsutdelningen har blivit mycket uppskattad, det var 

nytt för i år. 
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Styrelsen har vid sitt sammanträde den 20 november uttalat att ytterligare en revisor ska 

väljas på årsmötet varav en sammankallande.  

Medlemmar 

Klubben har 28 medlemmar varav 26 st är aktiva. En medlem i klubben har lämnat inför 

höstsäsongen. En ny medlem började den 16 oktober. Informationen till nya medlemmar har 

uppdaterats. 

Spelstatistik 

Under våren 2023 hade vi 14 speltillfällen, 7 HCP och 7 TR.-Under hösten 2023 hade vi 10 

speltillfällen, 5 HCP och 5 TR, plus 4 träningstillfällen som organiserades av Ann SS, Lena T 

och Hallen. Dessa var mycket uppskattade. Genomsnittligt antal spelare vid HCP/TR-spel och 

träningstillfällen uppgick till 22, dvs samma genomsnitt som 2022. 

Klubbens avtal med hallen har inneburit 12 banor vid 15 tillfällen, dvs. inkl. spel på respek-

tive säsongsavslutning. 

Vid årets första styrelsemöte beslutade styrelsen följande vid TR/HCP spel (ej vid tränings-

tillfällen, KM eller. avslutningsspel). Alla med hcp 42 som slår tre (3) strikes i rad premieras 

med en trisslott. För övriga spelare krävs fyra (4) strikes i rad för att premieras. Totalt dela-

des 30 trisslotter ut vid 23 tillfällen fördelat på 14 spelare. Det ger 1,3 lotter per tillfälle.  

Tävlingar 

Säsongen 2022/2023 placerade sig klubben på plats 7 av 12 lag i Veteranligan och på plats 4 

av 6 lag i Veteranserien. 

Under senhösten anmälde Gerd Lundqvist sitt intresse för att tillsammans med Margareta 

Lundmark utgöra UK. Styrelsen beslutade 2023.11.20 att Gerd och Margareta utgör UK fram 

till Årsmötet 2024 

Pensionärstävlingar 

Förutom spel på måndagar har vi anordnat en bussresa till Eskilstunas tävling. Vi åkte med 

herrarna till Nyköping. Tävlingar som vi deltagit i på hemmaplan var herrarnas 5:1 där den 

bästa av serierna blev 6:e serien och PBK6-an i Högdalen där 10 damer spelade och det gick 

mycket bra för oss. Samtliga tävlingar är cupspel med flera motståndare. 

KM 

KM spelades den 8 november. Vinnare blev Ann Sundqvist-Sundelin,1082 p, 2: a Lena 

Thurn,1077 p och 3: a Mayvor Nilsson 1053 p.  

Nya tröjor 

Under hösten 2022 påbörjades diskussioner om nya tröjor till klubben. Dessa skulle ersätta 

tävlingströjorna från 2012. Efter erhållen sponsring av ICA Kvantum BEA beslutade styrelsen 

den 3 april 2023 om inköp av nya tröjor försedda med sponsorlogga. Den nya tröjan används 

fr.o.m. höstsäsongen 2023 både när vi deltar i tävlingar och på måndagarna. Tröjan köps av 

klubben för 200 kronor.  

Jubileumsfest 

Klubben startades 1978 och firade därmed 45 år 2023. För att fira detta utsågs en fest-

kommitté bestående av fem ledamöter, två från styrelsen (Mari Svensson och Gunilla 

Törnfeldt) och tre övriga medlemmar (Monika Eriksson, Mari Nilsson och Eva Palm Dahl-

ström). Festkommittén adjungerade Anne-Marie Johander, som visade sig ha tillgång till en 
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utomordentligt bra lokal, både vad gällde läge, storlek och kostnad. Den 25 oktober deltog 

25 medlemmar i jubileet, som var mycket uppskattat.  

Förutom mat (buffé och ost) och dryck (välkomstdrink, vin/öl och kaffe med choklad) ingick 

det frågesport och musikquiz i anmälningsavgiften om 100 kr. Kvällen genomsyrades av 70-

talsmusik och lockade till sång och dans.  

Vår/höstavslut 

Vid våravslutningen 24 april uppvaktades 3 jubilarer, Siv, Mayvor och Ann G, med blommor.  

Medlemmarna betalade 100 kr för förtäringen, resten subventionerades av klubben. 26 

medlemmar deltog. 

Vid höstavslutningen 11 december deltog 26 medlemmar. Avslutningsspel med nya Hcp.       1 

jubilar, Marianne, uppvaktades med blommor. Medlemmarna betalade 100 kr för förtäringen 

och klubben subventionerade resten. Kaffe o glögg bjöd hallen på. Prisutdelning 

genomfördes för HCP, TR och KM. 

Slutord 

Året 2023 har varit ett händelserikt år med många aktiviteter – tävlingar, jubileum, 

medlemsmöten, träningstillfällen m.m. I dessa aktiviteter har våra medlemmar deltagit med 

stort engagemang och uppskattning. Under våren gjorde tidningen Året Runt ett reportage 

om seniorbowling i vår hall. Reportaget innehöll såväl intervjuer som bilder av oss och har 

föranlett stort intresse från andra pensionärsklubbar. Styrelsen tackar alla medlemmar för er 

tillit och för er hjälp i aktiviteter och för alla de trevliga och sociala stunderna vid fikabordet 

efter våra måndagsspel. 

 

                                            Styrelsen 2024.01.22 

 

__________________________  _____________________________ 

Ann Rosenquist    Gunilla Törnfeldt 

 

 

_________________________  _____________________________ 

Eva Tillman     Inger Enström 

 

 

                                                 ______________________________ 

                                                 Mari Svensson 
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Inkomna motioner till årsmötet i Pensionärernas Dambowlingsklubb 

Enskede 2024 och styrelsens behandling av dessa (p 10 på dagord-

ningen) 
 

Motion 1 av Eva Palm Dahlström 
Jag tycker att vi ska ha två  priser för KM. En mästare  för bästa slagning (som vi har idag) och ett nytt 

pris för KM mästare med handikapp. Om man har vunnit priset utan handikapp kan man inte vinna i 

handikapp klassen. Detta för att fler ska ha chansen att vinna. Det är roligt med bowling. 

Motion 2 av Mari Nilsson 

Jag tycker att vi ska ha två km ett där vi spelar med handikap för då har alla chansen att vinna. 😊 
 

Styrelsens förslag till hantering av Motion 1 och 2 

Styrelsen tackar för förslagen och bifaller motionerna genom att föreslå årsmötet att vi fortsättnings-

vis bjuder in till KM där en vinnare med respektive utan hcp koras. Samma spelare kan inte vinna 

båda klasserna. Båda kategorierna spelas vid samma tillfälle. 

Vandringspriset kvarstår och föräras vinnaren av KM utan handikap.                                                           

Båda klasserna spelas över sex serier.  

Motion 3 av Monika Eriksson 
Ett förslag för att premiera damerna som blir uttagna för att spela matchspel  i Veteranligan 
och/eller  Veteranserien. 
Kanske kan den startavgiften för kostnaden för banan gå på Damklubben konto. 
Vi betalar / medlem (1600 x2) 3200/år/p * X. 
Oftast blir samma duktiga spelare uttagna för att representera klubben o det medföljer en viss kosta 
för dem.  Samtidigt är det en fin representation för Enskede Dam Bowling de ger till klubben. 

En tanke 💭 MoniKa Eriksson 

 
Styrelsens förslag till hantering av Motion 3 

Styrelsen tackar för förslaget men föreslår årsmötet att avslå motionen. 

Motivering till avslaget                                                                                                                                                                         

Klubbens kostnader skulle öka med ca 8 600 kr och det är i dagsläget inte ekonomiskt försvarbart. 

Det som gäller idag är att klubben betalar 1 (en) startavgift för den medlem som ställer upp i två olika 

tävlingar (serier) under samma period.”  

Styrelsen anser att det ankommer på UK att informera styrelsen om denna situation uppkommer. 

Med ”under samma period” avses höst- eller vårsäsong. 

 

 

I klubbens information till nya medlemmar anges bl.a. att den som deltar i match betalar sin egen 

startavgift. 

 


